



GOD'S DREAM FOR MY FAMILY

Dream Now, Part 2
Pastor Andy Wood
March 8–9, 2025

“But if serving the LORD seems undesirable to you, then choose for yourselves this day whom you will serve, whether the gods your ancestors served beyond the Euphrates, or the gods of the Amorites, in whose land you are living. But as for me and my household, we will serve the LORD.”

Joshua 24:15 (NIV)

CHOOSING GOD'S DREAM FOR YOUR FAMILY:

1. The choice demands _____.

Choose for yourselves this day whom you will serve.

“Finally, be strong in the Lord and in his mighty power. Put on the full armor of God, so that you can take your stand against the devil's schemes. For our struggle is not against flesh and blood, but against the rulers, against the authorities, against the powers of this dark world and against the spiritual forces of evil in the heavenly realms.”
Ephesians 6:10-12 (NIV)

“After I looked things over, I stood up and said to the nobles, the officials and the rest of the people, ‘Don't be afraid of them. Remember the Lord, who is great and awesome, and fight for your families, your sons and your daughters, your wives and your homes.’”
Nehemiah 4:14 (NIV)

“We demolish arguments and every pretension that sets itself up against the knowledge of God, and we take captive every thought to make it obedient to Christ.”
2 Corinthians 10:5 (NIV)

- **Who are you fighting for?**

2. The choice calls for bold _____.

As for me and my house...

- **What are you declaring for your home?**

3. The choice ripples across _____.

As for me and my house, we will serve The LORD.

- **What are you asking God to do in your home?**

Take your next steps!



1. urgency 2. declaration 3. generations



上帝對我家庭的夢想

「築夢」計劃 (二)

胡安迪牧師

2025年3月8-9日

「若是你們以事奉耶和華為不好，今日就可以選擇所要事奉的：是你們列祖在大河那邊所事奉的神呢？是你們所住這地的亞摩利人的神呢？至於我和我家，我們必定事奉耶和華。」

約書亞記 24:15 (和合本)

為家庭選擇上帝的夢想：

1. 這選擇具有「_____」

今日就要選擇所要事奉的。

「我還有未了的話：你們要靠着主，倚賴他的大能大力，作剛強的人。要穿戴神所賜的全副軍裝，就能抵擋魔鬼的詭計。因我們並不是與屬血氣的爭戰，乃是與那些執政的、掌權的、管轄這幽暗世界的，以及天空屬靈氣的惡魔爭戰。」

以弗所書 6:10-12 (和合本)

「我察看了，就起來對貴冑、官長和其餘的人說：『不要怕他們，當記念主是大而可畏的。你們要為弟兄、兒女、妻子、家產(家庭)爭戰！』」

尼希米記 4:14 (和合本)

「我們擊潰一切妨礙人去認識上帝的驕傲自恃，又俘獲了人叛逆的思想，教導他們順服基督。」

哥林多後書 10:5 (新普及譯本)

- 你為誰而戰？

2. 這選擇需要放膽的_____

至於我和我家...

- 你為家庭宣告了甚麼？

3. 這選擇具有_____的漣漪效應

至於我和我家，我們必定事奉耶和華。

- 你祈求上帝在你家裏做甚麼？

踏出你的下一步！



1. 迫切性 2. 宣告 3. 跨世代